
Lazar Prodanović 

Nezadovoljan odgovorom dobivenim od Uprave za indirektno oporezivanje BiH, na pitanje 

postavljeno na 52. sjednici, održanoj 29.8.2013., isto pitanje postavio Uredu za veterinarstvo 

BiH. Pitanje glasi: 

„Zbog čega je Uprava za indirektno oporezivanje BiH, na prijedlog Ureda za veterinarstvo 

BiH, Odlukom o visini naknade za obavezne veterinarsko - zdravstvene preglede u prometu 

preko granice BiH, za skoro četiri puta uvećala iznos koji se plaća za veterinarsko - 

zdravstveni pregled žitarica, konkretno kukuruza, za ishranu životinja?“ 
 


